
 Protokoll från årsmöte med DIÖ BÅTKLUBB 2024-03-26 

 1.  Mötet öppnades av ordföranden som hälsade alla välkomna. 
 2.  Mötet förklarades behörigen utlyst. 
 3.  Dagordningen fastställdes. 
 4.  Närvaroförteckningen u�ördes på separat lista. Antalet deltagare var 15st. 
 5.  Till ordförande för mötet valdes Håkan Karlsson. 
 6.  Till sekreterare för mötet valdes Anders Eldh. 
 7.  Till justeringsmän och rösträknare valdes Kenneth Lindqvist och Robin Eriksson. 
 8.  Verksamhetsberä�elsen föredrogs av ordföranden. 
 9.  Verksamhetsplanen föredrogs av ordföranden. 
 10.  Årsredovisningen föredrogs av kassören. 
 11.  Revisionsberä�elsen föredrogs av kassören. 
 12.  Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 
 13.  Till ordförande på e� år omvaldes Håkan Karlsson. 
 14.  Till kassör på två år omvaldes Oskar Krigsman. 
 15.  Till ordinarie styrelseledamöter på två år omvaldes Tony Peltola, Robin Lexander, Kevin 

 Lexander och Lars Fransson. På e� år nyvaldes Ma�as Svensson och Christoffer Snaula. 
 16.  Ingen styrelsesuppleant omvaldes eller nyvaldes. Styrelsesuppleant saknas därmed. 
 17.  Till hamnkapten på e� år nyvaldes Christoffer Snaula. 
 18.  Till valberedning på e� år omvaldes Stefan Malm och Mats Flygare. 
 19.  Avgi�er för säsongen 2025 fastställdes a� vara oförändrade. 
 20.  Nyanmälda frågor: 
 ●  Bryggprojektet: 

 -  Finns det risk för a� vissa båtar går för djupt och kan köra på de tänkta kä�ngarna? 
 -  Kan kommunen gå in som borgenär? Eller någon annan? 
 -  Kan något av byggvaruhusen sponsra en del av materialet �ll bryggorna? 
 -  Kenneth hyser viss oro för a� det kan bli problem med bara kryss-kä�ngar med 

 tanke på varia�onerna i va�enståndet. Kan man kombinera med rör? 
 -  Omröstning genomfördes angående mötets godkännande för styrelsen a� börja 

 inköp av bryggor under förutsä�ning a� ekonomin är �llgodosedd. Vid 
 handuppräckning räknades rösterna av Kenneth Lindqvist och Robin Eriksson. 15 
 röster för och 0 röster emot. 

 21.  Övriga frågor: 
 ●  Förslag om a� ersä�a nuvarande toale�er med mulltoa/förbränningstoa. 
 ●  Förslag om a� förtydliga på hemsidan vilka avgi�er som gäller för bryggplats-medlem och 

 trailer-medlem. Inte helt enkelt a� tyda som det är skrivet nu. 
 ●  Förslag om a� sä�a upp skylt vid parkeringen om a� swisha en avgi� för a� utny�ja 

 ställplats för husbil eller husvagn. Tex 150kr. Eventuellt en låda för a� lägga avgi�en i för 
 utländska gäster utan swish. 

 22.  Ordet fri�. Inga frågor togs upp här. 
 23.  Ordföranden önskade alla en god båtsäsong och avslutade mötet. 

 Dag som ovan 

 Vid protokollet                                   Justeras: 

 Anders Eldh                                        Kenneth Lindqvist                                  Robin Eriksson 


